
Geomorfološko društvo Slovenije 

Gosposka ulica 13 

1000 Ljubljana 

 

 

ZAPISNIK REDNEGA OBČNEGA ZBORA 

GEOMORFOLOŠKEGA DRUŠTVA SLOVENIJE 

 

 

Občni zbor je potekal dne 28. marca 2023 ob 17:15 uri v živo, in sicer v dvorani Zemljepisnega muzeja 

GIAM ZRC SAZU (na naslovu Gosposka ulica 13, 1000 Ljubljana), kot tudi na daljavo (z uporabo spletne 

aplikacije Zoom). 

 

Seznam prisotnih v živo je razviden iz priložene liste prisotnosti, na daljavo pa je bilo prisotnih 7 članov, 

in sicer: Špela Čonč, Jurij Kunaver, Tomislav Popit, Jaroslav Obu, Simona Peterca in Matej Jelovčan in 

Matjaž Budkovič. 

 

Dnevni red: 

1. izvolitev delovnega predsedstva in sprejem dnevnega reda, 

2. poročilo predsednika o delu društva v letu 2022, 

3. finančno poročilo blagajničarke za leto 2022, 

4. poročili nadzornega odbora in disciplinske komisije, 

5. razprava o poročilih in njihova potrditev, 

6. razrešnica dosedanjemu vodstvu in volitve novih članov delovnih teles društva, 

7. program dela in finančni načrt za leto 2023, 

8. razno. 

 

 

1. Izvolitev delovnega predsedstva in sprejem dnevnega reda 

Občni zbor je odprl predsednik društva, Mitja Prelovšek. Za delovno predsedstvo občnega zbor so bili 

predlagani naslednji člani: 

- predsednik delovnega predsedstva: Matej Gabrovec, 

- člana delovnega predsedstva: Matej Lipar in Sašo Stefanovski, 

- zapisničarka: Petra Gostinčar, 

- overovatelj zapisnika: Uroš Stepišnik. 

Člani delovnega predsedstva so bili soglasno potrjeni. 

 

2. Poročilo predsednika o delu društva v letu 2022 

Predsednik društva, Mitja Prelovšek, je predstavil poročilo o delovanju društva v mandatnem letu 

2022/2023 (priloga tega zapisnika). 

Obdobje po zadnjem občnem zboru je zaznamovala nekoliko manjša aktivnost kot. V sklopu občnega 

zbora 2022 sta bili izvedeni dve predavanji o skalnih podorih – predavatelja Mateja Jemec Auflič in 

Milan Kobal. Več članov se je v septembru 2022 udeležilo mednarodnega geomorfološkega kongresa v 

organizaciji Mednarodne geomorfološke zveze (IAG). Društvo se je pridružilo pripravi simpozija ob 100-

letnici rojstva Ivana Gamsa, ki bo potekal v novembru 2023. Na mednarodnem tednu geomorfologije 

v marcu 2023, ki ga organizira IAG, je društvo zastopal Borut Stojilković, in sicer s predavanjem o 

geodiverziteti v Sloveniji. V preteklem obdobju je društvo z aktualnimi vsebinami nadgrajevalo spletno 

stran, Facebook stran ter člane o dogodkih obveščalo preko e-obvestilne liste. 



 

3. Finančno poročilo blagajničarke za leto 2022 

Blagajničarka društva, Petra Gostinčar, je predstavila finančno poročilo za leto 2022 (priloga tega 

zapisnika). 

V letu 2022 je imelo društvo pozitiven rezultat finančnega poslovanja. Prihodek so predstavljale 

donacije dohodnine (393,25 EUR) in članarine (75,00 EUR). Največji odhodek društva so v letu 2022 

predstavljale računovodske storitve (96,00 EUR), ter stroški vodenja bančnega računa in provizije bank 

(76,04 EUR). Strošek gostovanja spletne strani je znašal 49,98 EUR. Članarina pri Mednarodni zvezi 

geomorfologov (IAG) v letu 2022 ni bila plačana, saj IAG za to leto zaradi omejenih aktivnosti in stroškov 

v času pandemije ni pobiral članarin. Rezultat finančnega poslovanja je 246,23 EUR. 

 

4. Poročili nadzornega odbora in disciplinske komisije 

Matej Gabrovec je ustno posredoval poročilo nadzornega odbora (člani: Matej Gabrovec, Irena Mrak, 

Uroš Stepišnik). Nadzorni odbor je pregledal finančno poročilo, ki jim ga je poslala blagajničarka 

društva. Ugotovil je, da glede finančnega poslovanja nimajo ugovorov. Nadzorni odbor je ugotovil tudi, 

da je bilo v zadnjem obdobju manj aktivnosti in upajo, da bodo aktivnosti v letošnjem letu izvedene v 

skladu z načrtom. 

 

Jurij Kunaver je ustno posredoval poročilo disciplinske komisije (člani: Jurij Kunaver, Nadja Zupan Hajna, 

Karel Natek). Disciplinska komisija ugotavlja, da je društvo v preteklem letu delovalo brez posebnih 

težav oziroma konfliktov. 

 

5. Razprava o poročilih in njihova potrditev 

Predsednik delovnega predsedstva občnega zbora pozove k razpravi in diskusiji o poročilih. S strani 

prisotnih ni razprave. 

Poročila za leto 2022 so bila soglasno potrjena. 

 

6. Razrešnica dosedanjemu vodstvu in volitve novih članov delovnih teles društva 

Predsednik delovnega predsedstva občnega zbora je udeležene člane pozval h glasovanju o razrešnici 

dosedanjemu vodstvu društva. 

Dosedanje vodstvo je bilo soglasno razrešeno. 

 

Dosedanji predsednik društva, Mitja Prelovšek, je pozval Sašo Stefanovskega, da predstavi kandidate 

za nove člane delovnih teles društva. 

Sašo Stefanovski je predstavil predlog novih članov delovnih teles: 

- Izvršilni odbor (IO): Sašo Stefanovski (predsednik), Špela Čonč (tajnica), Petra Gostinčar 

(blagajničarka), Matej Lipar (član), Tomislav Popit (član), Larisa Kosi (predstavnica študentov) 

- Nadzorni odbor: Matej Gabrovec, Uroš Stepišnik, Mateja Ferk 

- Disciplinska komisija: Jurij Kunaver, Nadja Zupan Hajna, Karel Natek 

 

Predlagani člani delovnih teles so bili soglasno izvoljeni. 

 

 

7. Program dela in finančni načrt za leto 2023 

Predsednik društva, Sašo Stefanovski, je predstavil program dela za leto 2023/2024 (priloga tega 

zapisnika). 

Aktivnosti društva bodo potekale v ustaljenem okvirju preteklega delovanja. S pomočjo rednih 

dogodkov v obliki predavanj, kratkih ekskurzij in večdnevnega terenskega dela bomo poskrbeli za 



širjenje in izmenjavo raznovrstnih geomorfoloških znanj: v pripravi je vsaj 5 relevantnih potencialnih 

predavanj, izvedli bomo 3 predstavitve študentskih del ter realizirali vsaj eno kratko ekskurzijo. Z 

namenom meddruštvenega povezovanja si bomo prizadevali za organizacijo dodatne kratke ekskurzije 

v sodelovanju z DMGS (Društvo mladih geografov Slovenije) in z LGD (Ljubljansko geografsko društvo). 

V poletnih mesecih (najverjetneje konec julija ali začetek avgusta) bomo organizirali večdnevno 

ekspedicijo v tujino, najverjetneje na območje Dinarskega gorstva. Obveščanje o aktivnosti bo potekalo 

po ustaljenih kanalih (spletna stran, e-obvestilna lista, Facebook), ki se jih bo sproti vzdrževalo in 

ažuriralo. V skladu s Statutom bomo upravne naloge izvajali člani IO GMDS. 

 

Blagajničarka društva, Petra Gostinčar, je predstavila finančni načrt za leto 2023 (priloga tega 

zapisnika). 

V letu 2023 ima društvo namen imeti pozitiven rezultat finančnega poslovanja. V letu 2023 

pričakujemo naslednje večje odhodke: stroški, nastali pri organizaciji društvenih dogodkov, plačilo 

članarine pri IAG, plačilo računovodskih storitev, plačilo bančnih storitev in gostovanje spletne strani. 

V letu 2023 pričakujemo naslednje prihodke: članarine in donacije dohodnine. Predlagana višina 

članarine za leto 2023 je 5 EUR za študente in upokojence, za ostale pa 15 EUR. 

 

Razprava o programu dela in finančnem načrtu za leto 2023: 

- Uroš Stepišnik predlaga, da blagajničarka pripravi in posreduje QR kodo za plačevanje članarine, s 

čimer bi poenostavila postopek plačila članarine. Blagajničarka se s predlogom strinja in bo 

navedeno aktivnost poskusila čimprej realizirati. 

- Uroš Stepišnik meni, da bi bilo primerno sodelovati z Jamarsko zvezo Slovenije (JZS). Ob dogodkih, 

ki bi bila za JZS potencialno zanimiva, bi vabila lahko posredovali na JZS e-obvestilno listo. 

- Sašo Stefanovski predlaga, da v okviru načrtovane večdnevne ekspedicije na Dinarski kras izide 

tematska monografska publikacija. 

- Matej Lipar predlaga, da se tedenskim sestankom na temo geomorfologije in fizične geografije, ki 

se odvijajo na Geografskem inštitutu Antona Melika ZRC SAZU, pridružijo tudi zainteresirani 

študenti. Uroša Stepišnika zanima, ali gre torej za aktivnosti, ki se bodo odvijale tudi v okviru GMDS. 

Matej Lipar mu pojasni, da se bodo glede tega še uskladili. 

- Matej Gabrovec poudari, da je potrebno o aktivnostih društva obveščati širši krog potencialno 

zainteresiranih poslušalcev. 

- Jurij Kunaver nas seznani s podrobnostmi načrtovane ekskurzije v Posočje. Meni, da smo z 

ekskurzijo v tem letnem času prepozni, lani pa je bila zaradi odsotnosti raziskovalk (soorganizatork) 

odpovedana. Udeležence občnega zbora obvesti, da bo pobudo za ekskurzijo podal tudi na 

SINQUA, ki deluje v okviru Geološkega društva Slovenije, aktiviral bo tudi kolega Radovana 

Lipuščka. Meni, da je alternativni termin za izvedbo ekskurzije v mesecu juniju, morda pa se lahko 

aktivnost prestavi na jesen (konec septembra, oktobra). Replicira Uroš Stepišnik, ki predlaga, da se 

izvedba zaradi študentskih aktivnosti v juniju prestavi na jesen – konec septembra ali oktobra. Jurij 

Kunaver se s predlogom strinja. 

- Matej Gabrovec sprašuje, kakšno je stanje z organizacijo zborovanja geomorfologov. Sašo 

Stefanovski replicira, da bi se zborovanje morda lahko izvedlo v Beli krajini, in sicer v jeseni 2023. 

Petra Gostinčar predlaga, da se zborovanje geomorfologov prestavi na začetek leta 2024. Tomislav 

Popit pojasni, da je v predvidenem terminu zborovanja geomorfologov v načrtu tudi posvetovanje 

geologov. 

- Jurij Kunaver predlaga večje povezovanje med GMDS in SINQUA. 

 

Članstvo je soglasno potrdilo poročili predsednika in blagajničarke. Predlagana višina članarine je bila 

potrjena. 



 

 

8. Razno 

Predsednik delovnega predsedstva je pozval k diskusiji o drugih odprtih temah. Ker prisotni niso imeli 

vsebine za diskusijo, je občni zbor ob 17:50 uri zaključil in povabil k predavanju, ki je sledilo. 

 

 

Zapisničarka: Petra Gostinčar 

 

 

Predsednik delovnega predsedstva: Matej Gabrovec 

 
 

Overovatelj: Uroš Stepišnik 

 


